

Selbstauskunft zum Einsatz von Konfliktmineralien **Self-disclosure on the use of conflict minerals**

Wir, / We,

Anton Lippert GmbH
Einsteinstraße 1
D-89407 Dillingen/Donau

bestätigen die Einhaltung der Sorgfaltspflichten in der Lieferkette, hier insbesondere die Konformität mit dem US Conflict Minerals Law / Dodd-Frank Act Sec. 1502 sowie der EU Conflict Minerals Verordnung (EU) 2017/821 für die 3TG-Mineralien Zinn, Tantal, Wolfram und Gold.

Die Lippert-Produkte sind konform zur jeweils aktuellen Version der internationalen RMI Conflict Minerals Reporting Template „CMRT“ und der darin enthaltenen Referenzliste der zertifizierten Schmelzer für die 3TG-Mineralien Zinn, Tantal, Wolfram und Gold.

Gemäß unseren Lieferanten stammt der Bezug dieser 3TG Conflict Minerals aus den zertifizierten Quellen der RMI CMRT-Referenzliste.

Lippert ist nachgeschalteter Anwender und bezieht keine dieser 3TG-Mineralien Zinn, Tantal, Wolfram oder Gold direkt von Schmelzern.

Confirm compliance with due diligence obligations in the supply chain, here in particular conformity with the US Conflict Minerals Law / Dodd-Frank Act Sec. 1502 and the EU Conflict Minerals Regulation (EU) 2017/821 for the 3TG minerals tin, tantalum, tungsten and gold.

The Lippert products comply to the latest version of the international RMI Conflict Minerals Reporting Template “CMRT“ and the included reference list of certified smelters for the 3TG minerals tin, tantalum, tungsten and gold.

According to our suppliers, the sourcing of these 3TG Conflict Minerals comes from the certified sources of the RMI CMRT reference list.

Lippert is a downstream user and does not source any of these 3TG minerals tin, tantalum, tungsten or gold directly from smelters.

Dillingen, 05.12.2022

A handwritten signature in black ink, appearing to read "A Lippert". The signature is fluid and cursive.

Alexander Lippert, Geschäftsführer/managing director